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Напредњаци крупним корацима газе ка Европи! Наиме, СНС се раме уз раме с ЛДП-ом
нашао међу првим парламентарним странкама чији су се представници састали с
активистима ЛГБТ популације пред „Поворку поноса“, заказану за 2. октобар.

  

Како „Ало!“ сазнаје, заменик председника СНС-а Александар Вучић се још почетком
прошле недеље срео с организаторима „Прајда“.

  

- Мада су ставови напредњака остали непромењени у односу на прошлу годину,
организаторима значи да је највећа странка деснице показала спремност да разговара о
том друштвеном проблему - каже саговорник „Ало!“ близак организацији.

  

И сам Вучић је за „Ало!“ потврдио да је примио ЛГБТ активисте.

  

- Ми имамо пристојан однос са свима, па и са представницима ЛГБТ популације. На
састанку сам им рекао да СНС као и протеклих година сматра да Србија има важнијих
проблема од „Поворке поноса“, али да поштујемо право на окупљање и безбедност
сваког грађанина Србије - поручио је Вучић и поновио да је цела „кампања“ у вези с
поворком „трик власти којим се скреће пажња са егзистенцијалних проблема грађана“.

  

Иако из организације „Прајда“ најављују да ће се у наредним данима срести и са осталим
партијама, радикали сматрају да би такав састанак био губљење времена.

  

- Прошле године смо се састали с њима и изнели став који је остао непромењен. СРС
сматра да парада не треба да се одржи јер не пропагира никакве друштвене вредности.
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Наш став је такође и да ниједан вид насиља не сме да се спроводи ни на коме, па тако
ни на припадницима геј популације. Зато не видим сврху поновног састанка - каже
посланица СРС-а Вјерица Радета.

  

„Параду поноса“, као гарантовано право, до сада су и према потврдама организатора
подржали ДС, СНС, ЛДП, ЛСВ, СДУ.

  

Сусрет с организаторима „Прајда“ прескочиће свакако и лидер ЈС-а Драган Марковић
Палма. Само неколико сати пошто су организатори обзнанили да ће се та
манифестација догодити 2. октобра, градоначелник Јагодине је позвао Владу Србије да
спречи тај скуп.

  

- Уколико се нешто деси, одговорност ће сносити организатор, као на фудбалским
утакмицама, а не држава и полиција. Позивам све грађане Србије који су против геј
параде да нам се придруже и дођу 2. октобра у Јагодину, а припадници геј популације
нека шетају сами док их нико не гледа - навео је Палма у свом саопштењу.

  

Организатори јуче из безбедносних разлога нису саопштили тачно време и руту поворке.
Међутим, како је „Ало!“ већ писао, „Прајд“ остаје у центру престонице јер су
организатори МУП-у пријавили исту локацију као прошле године.

  

О безбедности саме манифестације можда најбоље сведочи чињеница да је полиција
јуче обезбеђивала конференцију на којој су чланови организационог одбора изнели
детаље предстојећег „Прајда“. Они ипак верују да ће полиција бити у стању да спречи
прошлогодишњи сценарио.

  

- Верујем да полиција може да обезбеди скуп тако да све протекне у најбољем реду.
Држава је показала да може да заштити безбедност свих грађана, као што се показало
на утакмицама. Парада није никаква претња за безбедност, већа је претња када се
живи са 20.000 динара месечно - рекао је члан организационог одбора Горан Милетић.

  

(Ало)

 2 / 3



Ало: „И Вучић примио геј активисте!“
субота, 27 август 2011 11:50

  

 3 / 3


